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Today psychometrics plays an increasingly important role in all our lives as testing and
assessment occurs from preschool until retirement. This book introduces the reader to
the subject in all its aspects, ranging from its early history, school examinations, how to
construct your own test, controversies about IQ and recent developments in testing on
the internet. In Part one of "Modern Psychometrics", Rust and Golombok outline the
history of the field and discuss central theoretical issues such as IQ, personality and
integrity testing and the impact of computer technology and the internet.In Part two a
practical step-by-step guide to the development of a psychometric test is provided.
This will enable anyone wishing to develop their own test to plan, design, construct
and validate it to a professional standard. This third edition has been extensively
updated and expanded to take into account recent developments in the field, making
it the ideal companion for those studying for the British Psychological Society's
Certificates of Competence in Testing. "Modern Psychometrics" combines an up to
date scientific approach to the subject with a full consideration of the political and
ethical issues involved in the large scale implementation of psychometrics testing in
today's highly networked society, particularly in terms of issues of diversity and
internationalism. It will be useful to students and practictioners at all levels who are
interested in psychometrics.

作者介绍: 

约翰·罗斯特教授，剑桥大学心理测量学中心的创始人和部门总负责人、剑桥大学社会
和政治科学系教研组成员，在以——系列蓝筹企业为对象的、以实用价值为目标的实地
操作测试及分析方面，罗斯特教授拥有很高的学术水平与声誉。

他的著作《现代心理测量学》目前已出版第3版，2是专业人士与学生公认的教育及职业
心理学方面的标准著作，他也编写过许多被广泛运用的心理测量工具，2包括俄耳甫斯
职业人格问卷、乔托诚信度测验、罗斯特高级数字逻辑推理评估、格伦博一罗斯特性生
活满意度调，查量表、格伦博一罗斯特婚姻情况调查量表等，

约翰·罗斯特教授曾担任多家知名机构的测试顾问，包括国民西敏寺银行、政府内阁办
公室、DES、市政府部门以及药业公司等，他曾被指定为世界最广泛流行的能力和学识
测试——韦氏测试改编英国版本，并同哈克特测评机构紧密合作。

苏珊·格伦博教授先后在英国精神医学学院、中央心理药理学研究院和城市大学心理学
系供职，她在城市大学取得教授资格，并于1989年以主任身份建立了家庭与儿童心理
研究中心，2006年，她被聘请为剑桥大学家庭研究学教授以及家庭研究中心主任。
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评论

平平无奇教科书，我看的第二版还有几处typo和数字写反了…不过为了避免成为老师说
的那种“经过几天培训就自称psychometrician”的人，还是非常认真地看了一遍。
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